
 

Mette Jønsson, formand 

 
 
FÆLLESBESTYRELSEN 

Møde i fællesbestyrelsen  
14. marts 2024 kl. 17.15-20 på Rødding Skole 

 

De forældrevalgte afholder formøde fra kl. 16.45-17.15, hvor de samtidig 
spiser 

Øvrige kan spise i tidsrummet kl. 16.45-17.15. Maden står klar 16.45. 

 
Deltagere: Mette Jønsson, Jim Zacharia, Pia Thymann-Donslund, Joan Mortensen, Nadia 

Christensen, Nina Bøgested Jessen, Maria Dinesen, Marlene Bøgh, Trine Jensen, Heidi 

Berthelsen, Helle A. Høffner og Henriette Rask + Cecilie (formand for elevrådet) og Stine 

(næstformand for elevrådet) 

 

Afbud:  

 

Referat: 

Punkt Art  
1. Opfølgning på 

referatet fra den 

27/1 

D 
5 min. 

17.15 
 

Anders (trafikansvarlig i Vejen Kommune) 
deltager i næste bestyrelsesmøde. 
Pia skriver referat af bestyrelsesmødet 
d.d. 
 

2. Nyt fra elevrådet O 
10 min. 

17.20 

Udskolingen vil gerne have flere fælles-
samlinger. 
 
Ønske fra udskolingen om at være i den 
nye gym.sal en dag i 12-pausen. 
Elevrådet har drøftet, hvad der kan gøres 
for, at LBC-elever bliver integreret bedst 
muligt i Rødding. Elevrådet foreslår, at 
det første skoledag efter ferien bliver 
fejret/markeret, at vi nu er én enhed. 
 
Ønske om indretning af frokoststue. Det 
kan evt. være i 5. årg.´s holdlokale. 
 
Ønske om frikvartersaktivitet på PLC med 
mulighed for at hækle/strikke. 
 
Ledelsen følger op på elevrådets 
ønsker/idéer. 
 
Aftalt, at Mette som formand deltager i et 
elevrådsmøde med dialog om, ”hvordan 
kan vi hjælpe hinanden på vej” og 
dermed få et tættere samarbejde mellem 
elevråd og bestyrelse 
 

3. Nyt fra: 
o Vuggestue, 

børnehave + 

O 
15 min. 

17.30 

Vuggestue/børnehave: 
Rigtig god start 
Personalet er blevet godt integreret med 
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SFO Lintrup 
o SFO Rødding 

o Personalet 
o Ledelse 
o Forældre 

hinanden, god stemning. Stærkt 
personale 
 
SFO Rødding: 
Opstart af Førskole efter påske med 44 
tilmeldte børn. 
1.årgang begynder i Spor 2 ugen før 
påske.  
LBC har været på besøg i SFO.  
 
Personalet: 
EVA-dage tirsdag i næste uge. 
God stemning på trivselsdage på tværs af 
RS/LBC. 
Forberedelsen af kommende skoleår er 
godt i gang. 
VUB-dage i udskolingen, hvor eleverne 
selv har valgt sig ind på hold. 
 
Ledelse: 
Opfølgning foto. Er afbestilt fra 25/26, 
kontrakten kan ikke opsiges for 24/25 
 
Ansættelse af pædagog. 
 
Vi arbejder på en ny struktur og faguger.  
 
Opsigelse fra en lærer. Stillingen 
genbesættes ikke. 
 
3 børnehaveklasseledere, som deler 
kontaktlærerfunktionen på årgangen 
mellem sig. Der vil være 3 personer på i 
alle timer på 0. årg. 
 
Internat for det pædagogiske personale 
fra den 04.-05.07. 
 
 

4. Regnskab 2023 O 
10 min. 

17.45 

Rødding Skole er som samlet enhed 
kommet ud af 2023 med et overskud på 
463.000 kr. 
Overskuddet skal dække de ekstra 
lønudgifter, der kan opstå i forbindelse 
med en noget mere uigennemskuelig 
budgetdisponering ved lukningen af 
skoledelen af Lintrup Børnecenter. 
 

5. Budget 2024 O 

10 min. 
17.55 

Budget 2024 blev præsenteret. Samlet er 
Rødding Skoles budget på 40 mio.; heraf 
går 1,2 mio. til undervisningsmidler og 
elevaktiviteter. 
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Strategisk er der disponeret med, at der 
er plads til alle medarbejdere også efter 
den 01.08.24. 
 

6. Status på LBC, 

herunder på 
forældremøde  

O+D 

15 min. 
18.05 

Positive tilbagemeldinger på iværksatte 
indsatser. 
 
På forældremødet blev nævnt vikartimer, 
som en udfordring. Ledelsen fortæller, 
hvad der er iværksat af tiltag omkring 
vikartimer. 
 
Bestyrelsen har sendt input til artikel til 
Ugeavisen omkring fusionen mellem RS 
og LBC 
 

7. Opstart på 

udarbejdelse af 
princip for skole-
hjem 

A 

25 min. 
18.20 

Vi skal i gang med arbejdet omkring 

udarbejdelse af princip og evt. 
retningslinjer for skole-hjem-
samarbejdet. 

 
Vi har for knap 2 år siden arbejdet en 

del med skole-hjem-samarbejdet i 
personalegruppen. For 1 år siden havde 
vi særlig fokus på meddelelsesbogen.  

Til jeres inspiration kan I se af 
vedhæftede bilag ”Skole-hjem,-
samarbejdet til inspiration”, hvad vi ser 
som formål og mål med skole-hjem-
samarbejdet, herunder forældremøder, 

skole-hjem-samtaler, meddelelsesbogen 
m.v. Det er vores redskab i hverdagen.  

 
Udover vedhæftede bilag kan I hente 
inspiration ved at følge links nedenfor: 

https://www.skole-
foraeldre.dk/artikel/skole-hjem-
samarbejde 

 
https://www.skole-

foraeldre.dk/artikel/skole-hjem-samtaler 
 
https://www.skole-

foraeldre.dk/artikel/princip-
meddelelsesbogen 

 
På mødet vil vi denne gang tage punktet i 
plenum med udgangspunkt i vedhæftede 

dokument ”Refleksionsskema 
principper”. 
 

Input til princippet blev givet. Mette, 

https://www.skole-foraeldre.dk/artikel/skole-hjem-samarbejde
https://www.skole-foraeldre.dk/artikel/skole-hjem-samarbejde
https://www.skole-foraeldre.dk/artikel/skole-hjem-samarbejde
https://www.skole-foraeldre.dk/artikel/skole-hjem-samtaler
https://www.skole-foraeldre.dk/artikel/skole-hjem-samtaler
https://www.skole-foraeldre.dk/artikel/princip-meddelelsesbogen
https://www.skole-foraeldre.dk/artikel/princip-meddelelsesbogen
https://www.skole-foraeldre.dk/artikel/princip-meddelelsesbogen
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Henriette og Helle laver forslag til princip, 
som præsenteres på næste 
bestyrelsesmøde 
Princippet for ”meddelelsesbogen” 
udskydes til næste bestyrelsesmødet.  
 

8. Dialogmøde  O+D 

10 min. 
18.45 

Opfølgning fra dialogmødet 5. marts. 
 
På forhånd havde bestyrelsen indgivet 
ønske om at høre nærmere om ”de 
politiske prioriteter til skolevæsenet i 
Vejen Kommune set i lyset af, at Vejen 
Kommune er det 3. billigst drevet 
skolevæsen i Danmark. Bestyrelsen ville 
have spurgt til udvalgets holdning til det 
faktum, at vi i Vejen er det 3. billigst 
drevet skole, og vi scorer dårligt på 
karakterniveau og har højt sygefravær 
blandt personalet. Da der ikke var 
mulighed for at ytre disse bekymringer på 
mødet, har bestyrelsen efterfulgt skrevet 
det til formanden for det politiske udvalg 
 
Udvalget for ”Skole og Børn” valgte at 
tage følgende temaer op på dialogmødet: 
 
Barnets lov: 
Obs på at tænke ind, hvordan barnet 
bliver hørt, så det ikke kommer til at virke 
som et overgreb 
Der blev stillet spørgsmål til, hvor res-
sourcerne til implementeringen af 
”barnets lov” skal findes 
 
Arbejdet med trivsel: 
Sparring skolerne imellem i forhold til 
indsatser 
Bazar den 15.03.25 for det pædagogiske 
personale med vidensdeling 
 
Frisættelse: 
Større frihed og beslutningskompetencer 
lægges ud til skolerne 
 
Ved mødet foreslog Føvling Skole en 
ændring af skoledistriktet i forbindelse 
med lukning af LBC. 
Generelt er der på børnecentrene en 
bekymring for skolestrukturen og den 
usikkerhed, det fører med sig. 
 
Dialogmødet bar i høj grad præg af at 
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være et sparrings-/videndelingsmøde 
bestyrelserne imellem og ikke et særlig 
målrettet møde. 
 

9. Beredskabsplan for 

overgreb mod børn 
og unge Vejen 

Kommune + 
nedslag i vores 
lokale 

beredskabsplan 

O+D 

30 min. 
18.55 

Set i lyset af de forskellige sager, der 

dukker op i medierne, vil vi gerne 
fortælle jer om, hvordan vi arbejder 

forebyggende for at undgå de voldsomme 
episoder, krænkende adfærd m.v.  
Vi vil lave nedslag i vores egen 

beredskabsplan, samt i 
beredskabsplanen for Vejen Kommune. 

Vi har tidligere sendt beredskabsplanen 
ud til jer, men nedenfor kan I tilgå den, 
hvis I har tid og lyst til at kigge i den.  

 
https://vejen.dk/media/m2vbiw5x/bere
dskabsplan-i-sager-om-overgreb-mod-

boern-og-unge-2024.pdf 
 

Ledelsens oplæg om og nedslag i 
beredskabsplanen affødte en drøftelse af 
de dilemmaer, som er forbundet med 
inklusion. 
Ledelsen har stor opmærksomhed rettet 
mod, at hurtig og tydelig kommunikation 
er afgørende i sager om omkring overgreb. 
 

10. Tilfredshedsund
ersøgelsen 

O+D 
20 min. 

19.25 

Kort gennemgang ved ledelsen.  
Er der punkter, I ønsker, vi arbejder 

videre med? 
 
Bestyrelsen ønsker der arbejdes 

videre med følgende: 
At skabe ro i klassen 
 
At tilrettelægge undervisningen i forhold 
til barnets behov 
 
Det skal kommunikeres ud til forældre, 
hvor gode vi er til at få børnene til at føle 
sig trygge og glade 
 

11. Kandidater til 
bestyrelsen  

OP 
10 min. 
19.45 

Har I nogle kandidater? 
 
Der skal vælges 3 kandidater + 2 suppleanter. 
Der skal laves et benarbejde for at få 
kandidater til at melde sig. 
Opfordring til at kandidater melder sig forud 
for valgmødet den 10. april. 
 
Der er fundet to kandidater, som er meget 

https://vejen.dk/media/m2vbiw5x/beredskabsplan-i-sager-om-overgreb-mod-boern-og-unge-2024.pdf
https://vejen.dk/media/m2vbiw5x/beredskabsplan-i-sager-om-overgreb-mod-boern-og-unge-2024.pdf
https://vejen.dk/media/m2vbiw5x/beredskabsplan-i-sager-om-overgreb-mod-boern-og-unge-2024.pdf
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motiveret for at komme i bestyrelsen. 
Derudover er der evt. 1 yderligere kandidat. 
 
Invitation om valgmøde den 10. april sendes 
ud den kommende uge. 
 

12. Evt.  19.55 Der blev spurgt til adgang til køleskab for 
børnene. Af hensyn til rengøring og strøm kan 
forespørgslen ikke imødekommes. 
 
Obs på, at datoer for klasserådenes 
trivselsarrangementer skal koordineres, så der 
ikke er sammenfald. 
 
Forslag om at sætte fokus på ”søvn” 
 
Spørgsmål omkring fri mandag efter 
konfirmation. 
 
 

Kommende punkter 
 

 

 o Nyt bedømmelsessystem 

o Princip for skole-hjem-samarbejdet 
o Princip for meddelelsesbogen 
o Bestyrelsesvalg 

o Trafik 

o Klassekasser i forbindelse med LBC/RS 

o Søvn; herunder oplæg ved kommunal søvnvejleder 

 
D: Drøftelse  B: Beslutning O: Orientering OP: Opfølgning A: Arbejdspunkt 

 

Venlig hilsen Mette Jønsson 
 
 

 
 


